
 
 

Jegyzőkönyv a Bolyai kollégium 2025.02.18-i üléséről 
 
A választmány minden tagja jelen van. Emellett az ülésen részt vesz Vass Bálint korábbi elnök. 
A jegyzőkönyvet Csóka Péter alelnök vezeti. 
Tervezett napirendi pontok: 

● Szilárd elnöki tervei 
● Féléves programok 
● Jelenleg függőben lévő tervek 

 
Előzetes megbeszélések 

● Választmány tagjainak a személyes tervei a félévre 
● Új munkacsoport vezetők szerepeinek átadása 

 
Szilárd megosztotta a terveit, amit a választmány többi tagja is véleményezett és részletesen 
megvitatott. 
Szilárd tervei: 

1. Produktívabb megbeszélések, ülések terve 
2. Interkoll minősülés 

2.1. Nem sokat kell módosítani a régi dokumentumon 
2.2. Szükséges ahhoz, hogy a kollégium minősített szakkollégium legyen 

3. Alumni program 
4. Szabályzatmódosítás 

4.1. Sok minden hiányzik 
4.2. Sok dolog elavult 
4.3. Szaktanárok jogai és státuszuk működése 
4.4. Eddigi javaslatokat Jóskánál kéne keresni 
4.5. Házirend kérdése 

4.5.1. Az összes épületbeli kollégium közgyűlésének el kell fogadnia 
4.6. Az összes dokumentum végigolvasása és az összes pont kommentelése 

egyénileg és a teljes kollégiumi tagság által 
5. Nyári felvételi szavazás 

5.1. Javult a szavazási rendszer 
5.2. Nincs leírva, rendesen dokumentálva, ezen változtatni kell 

6. Jobb kapcsolatot érdemes ápolni a titkárnővel 
6.1. Fontos feladatokat lát el 
6.2. Érdemes tőle rendszeresen megkérdezni, hogy mennyi a szakmai keretünk 
6.3. Szakmai keret és a kollégiumi fejlesztési keret fogalmainak tisztázása 

6.3.1. Lehet, hogy pályázni lehet erre pluszba, kollégiumi tanácsokon érdemes 
erre rákérdezni 

7. Ha lesz új igazgató, akkor vele jó kapcsolatot létesíteni, a kollégisták érdekképviseletére 
hangsúlyt fektetni. 

8. Szaktanárokkal jobb viszonyt kialakítani 
8.1. Konszolidáltabb közösséget létrehozni, jobb kapcsolatot kialakítani 

9. Honlap fejlesztése külügyes szemszögből 



 
 

10. Felvételi főszervező kérdése 
10.1. Következő választmányi ülésre eldönteni 

 
 
Ezután Tárkányi András megosztotta az ő terveit főként a programok munkacsoportal 
kapcsolatban: 

1. A Bolyai, mint eszmény kérdése 
1.1. Kommunikáció jelentősége 
1.2. Külsős tagság jobb bevonása 
1.3. Több legyen a Bolyai, mint egy lakhely 
1.4. Alumni projekt fellendítése 

1.4.1. Kariernap 
1.5. Bolyais google naptár 
1.6. Színvonalas plenáris előadások 
1.7. Színház időpontja 

Egyéb javaslatok 
1. Rekrutációs események (pl nyílt napok) sokkal jobb kihasználása (Péter) 

1.1. Ez a legjobb lehetőség a leendő kollégisták bevonzására 
1.2. Külügyben erre kijelölni embereket, akiknek ez az egy feladatuk 

2. Régi iskolákba visszamenni hírdetni a kollégiumot (Késa) 
3. Bök levétele extra Bolyais levlistákról 

 
Kitöltöttük a féléves feladatok táblázatot és megvitattuk a jövőbeli feladatainkat. Szó esett a 
kollégiumi hírlevél kiküldéséről és a választmány átláthatóságának növeléséről. Az ülést Szilárd 
zárta, a következő választmány időpontja 02.25 19:00       
            
    
    
   ___________ 

Csóka Péter  
alelnök 

 
 
 
 
 


